
Til næringsliv, utbyggere, grunneiere, eiendomsutviklere.

Kommuneplanens arealdel skal revideres. Forslag til planprogram  
er på høring, og vi ønsker dialog med og innspill fra dere. 

Det er fem temaer som er pekt ut som spesielt viktige for fremtidig  
arealbruk. Vi ønsker dialog med næringsaktører om  dette er de riktige  
og viktige temaene. I tillegg ønsker vi å få høre om det er behov for endringer 
og hvordan kommuneplanens arealdel kan videreutvikles. Meld deg på her. 

Program:
•  Velkommen v/ ordfører Ragnhild Bergheim og næringssjef Camilla Håltem 
•  Arealdelens betydning for samfunnsutviklingen v/ Erik Plathe, Asplan Viak 
•  Høydepunkter fra planprogrammet v/ byutviklingssjef Arna Gudbrandsdottir 
•  Dialog om endring av arealdelen

Hvordan bør arealene i Lørenskog brukes? 
Velkommen til møte onsdag 29. september 
 kl. 14.00-16.00 i Vasshjulet i Lørenskog hus. 

Møtet er en del av høring av forslag til planprogram og oppstart av  
kommuneplanens arealdel. Disse temaene er spesielt viktige i planarbeidet:  
Marka, stedsutvikling, boliger og bomiljø, transport og mobilitet samt  
næringsliv. 

Les mer på:  
www.lorenskog.kommune.no/

kommuneplan 
Høringsfrist 22. oktober.  
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